
Paco Monja

Josep Mayoral i Antigás (Granollers, 13-10-1954). Economista.
Va serprofessor des de 1976 de l'Escola Municipal de Treball de
Granollers durant uns quants anys, centre que també va dirigir.
És l'alcalde de la ciutat des del 12 de febrer de 2004, agafant el
relleu del seu company de partit (PSC), Josep Pujadas. Ficat des de
moltJove dins la política I relacionat amb els moviments veïnals I
associatius, va ser regidor de Relacions Ciutadanes durant el període
1987-1992; d'Imatge i Comunicació (1999-2003), i d'Urbanisme
(1987-1992 i 1996-2004). D'altres activitats polítiques el relacionen,
d'una manera o altra, amb TExecutiva Nacional del PSC com a
secretari de Política Municipal I amb el grup municipal socialista a la
Diputació de Barcelona, on actua com a portaveu. A la Diputació ha

ocupat també els darrers anys diverses responsabilitats, com ho fa ara,
en qualitat de president a l'Agrupació de Municipis titulars del servei
de transport urbà de la Regió Metropolitana de Barcelona (AMTU).
Una de les tasques a les quals també ha dedicat els seus esforços a
partir de les Iniciatives que Granollers ha posat en marxa els darrers
anys com a conseqüència del bombardeig del 31 de maig de 1938,
han estat les realitzades pel comitè executiu de Mayors for Peace, on
ocupa el càrrec de vicepresident d'aquest comitè des de Tany 2009.
L'alcalde Mayoral, que entre d'altres cases destaca per Tait nivell de les
seves Intervencions públiques, tanca amb el número 1.178 el conjunt
d'entrevistes setmanals que vam iniciar el 14 d'octubre de 1989 en

aquestes pàgines.

I XAVIER SOLANAS
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ALCALDE DE GRANOLLERS

Josep
Mayoral

Es troba vostè en el segon any del
seu mandat. El balanç...

En aquesta legislatura hem posat
l'accent en temes que ens semblen
clau. En temps difícils com els actuals
treballem en la lluita contra la crisi, tot
intentant generar ocupació. Granollers
té 6.000 aturats, dels quals el 47% ja no
cobren subsidi d'atur, per tant es tracta
d'empènyer i crear espais d'oportunitats
per tal de captar inversions. La segona
cosa important és estar al costat de la
gent que ho passa malament i nosaltres
intentem ajudar el màxim possible amb
les eines de les quals disposem: Serveis
Socials, Plans d'Ocupació... Al proper Ple
Municipal portarem a aprovació un nou
pla per tal de crear 100 llocs de treball.
Serà el segon any que ho fem. Aquesta
és la nostra obsessió: intentar sortir de la
crisi quant abans millor.

Fa uns mesos vostè deia en aquestes
pàgines: "Ens en sortirem".

I així ho segueixo pensant. Ho farem
a partir de molt d'esforç i de molt treball.
La força en el nostre cas es troba en la
comunitat. Granollers és una ciutat que
es troba especialment ben preparada per
a sortir de la crisi. Ja que presenta una es¬
tructura social molt forta amb molta gent
compromesa i decidida a fer aliances..

Com viu l'alcalde Mayoral aquesta
situació?

Amb molta preocupació. La gent
sap que a mi m'agrada parlar amb els
ciutadans i sóc bon coneixedor de la rea¬

litat general. Tinc molt clar que malgrat
les dificultats hem de treballar per .tal
d'aconseguir els drets que tant ens ha
costat assolir al llarg dels darrers anys. Em
refereixo a la sanitat, a l'ensenyament... A
Granollers s'ha treballat amb entusiasme,
per a tenir tots els serveis oberts i això
és fonamental. Granollers compta amb
un entramat productiu industrial potent,
capaç d'exportar...

És l'hora de mantenir o de tenir em¬

penta?
Malgrat tot, no podem deixar buida

la caixa de projectes i d'il·lusions. Hem
de pensar en estratègies de futur i situar-
nos en la Pole position. I això ho estem
fent. Quan sigui el, moment, Granollers
es tornarà a posicionar altra vegada en

primeríssima línia. Fets: el Pla Estratè¬
gic del Circuit, revisió del Pla General
d'Urbanisme, proves esportives de pri¬
meríssima categoria...

Revista del Vallès tanca.
És una mala notícia. Quan un mitjà de

comunicació tanca hi ha una part de la
ciutadania que deixa de tenir una fines¬
tra. Els mitjans de comunicació són part
de la fortalesa de la societat i això vol dir
que ens afeblim com a societat.

Com ha viscut vostè la relació amb
aquesta publicació al llarg de la seva
vida?

Hi ha hagut moments diferents.
Sense personalitzar massa, però, l'he
vist sempre des del respecte i des de
l'evidència que la revista expressava una

"El tancament de Revista del
Vallès és una mala notícia"

manera d'entendre la ciutat. És evident
que no es pot llegir la història més recent
de Granollers sense llegir les pàgines de
Vallès. Per tant, s'ha de valorar com cal
l'aportació que ha fet en la construcció
col·lectiva de la ciutat amb els seus clars,
els seus grisos, els seus foscos... Però el
que és evident és que ha desenvolupat
un paper i un rol que hem seguit molts
granollerins.

Segueix els mitjans locals vostè? Els
fa cas?

Jo llegeixo, escolto, miro, reflexiono...
i obro en conseqüència.

Quin paper creu vostè que hl han de
jugar?

A mi m'agradaria que tinguessin un
compromís estricte amb la veritat i que
contribuïsin a formar part de la bona
consciència col·lectiva.

Diuen de vostè que és exigent amb
els mitjans de comunicació I que algu¬
nes vegades s'enfada fins i tot.

Més que enfadar-me, hi ha informa¬
cions que em decepcionen.

Pensa que hl ha suficient pluralitat
Informativa a Granollers?

Probablement, mai no n'hi ha prou.
L'espai de la llibertat és i ha ser molt gran.

L'alcalde Josep
Mayoral diu que
la relació que ha
tingut; sempre
amb Revista del
Vallès ha estat
des del respecte
i diu també que
la història recent

de la ciutat es

llegeix a través
de les seves

pàgines.
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